
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE DEN 25/4 2024 – AFDELING 26 
 

Dagsorden. 
1. Siden sidst 
2. Rengøring i vaskehuset 
3. Tænd/ sluk, udendørslamper 
4. Container til småt brændbart 
5. Træer i vores område 
6. Blomsterkummer 
7. Due plage 
8. Festudvalg til 40 års jubilæum. 
9. Evt. 
 
Referat. 
Ad. 1. Intet nyt fra Claus. 
Conni har haft åben hus hvor interesserede kunne komme op og se de nye 
vinduer indefra og stille spørgsmål. Der mødte en 10-12 beboere op.  
Det er meget vigtigt at man har udluftnings ventilerne åbne, så der ikke dannes 
fugt og skimmelsvamp og Conni’s erfaring er, at det trods det, er nemt at holde 
en god temperatur i lejligheden. Vinduerne dæmper også lyden udefra. 
Vi vil også gerne opfordre til at man ikke bore/ skruer i selve vinduesrammen, 
men bruger lysningen eller muren. 
Vi arbejder på, om vi kan få lavet et skriv omkring vigtigheden af at bruge 
udluftningsventilerne. Det vil så blive husstandsomdelt. 
 
Der er nogle beboere som har luftet tanken om, om vi kunne ændre bookingen i 
vaskehuset, således at man også skulle booke tid, hvis man vil vaske efter 19.00. 
Vi har besluttet at det fortsætter, som det er nu. 
 
Ad.2. Rengøringen i vaskehuset, er ikke okay og der vil blive taget kontakt til 
rengøringsfirmaet, for at rette op på det. 
 
Ad.3. Vores udendørslamper tænder for tidligt og slukker for sent. Claus 
fortæller at der er kommet nye følere op, men han vil prøve at justere, så de ikke 



lyser i utide. 
 
Ad.4. Vores container til småt brændbart fjernes, da den ikke skal bruges. 
 
Ad.5. Vi skal have kigget på vores træer i området.. Hvilke er blevet for store, 
hvilke er ikke sunde mere, hvilke skal beskæres osv. Claus tager kontakt til 
anlægsgartner og vi går en runde med firmaet. 
 
Ad.6. Blomsterkummerne på hjørnerne ved nedgravede containere, er fjernet på 
opfordring fra Kredsløb. I de 3 tilbageværende er der vilde blomsterfrø og 
buskroserne i de store trækasser er klippet. 
 
Ad.7. Vi har en del duer i området og de er lidt generende..De prøver at bygge 
reder allevegne. Claus kigger på om der findes tiltag vi kan tage, for at slippe for 
det. 
 
Ad.8. I 2025 har afd. 26, 40 års jubilæum og så skal vi da holde en fest. Til 
afdelingsmødet i juni, vil vi gerne nedsætte et festudvalg, og vi tænker på 2 fra 
bestyrelsen og en 2-3 beboere.. Tænk over om du har lyst til at være med… 
 
 

HUSK AFDELINGSMØDE DEN 20 JUNI.       
Hilsen bestyrelsen. 
 
 
 


